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W odpowiedzi na przeslany przez Panstwa w dniu 19 pazdziernika 2009 r. list,

uprzejmie informuje, ze doniesienia medialne dotyczace nagrywania rozmów

dziennikarzy zaniepokoily nie tylko Panstwa, ale i mnie. Dlatego tez, bez

jakiejkolwiek zwloki, zdecydowalem sie podjac zdecydowane dzialania, aby te

sprawe doglebnie wyjasnic.

o tym, ze Agencja Bezpieczenstwa Wewnetrznego dysponuje nagraruarru

rozmów dziennikarzy Wojciecha Sum1inskiego (wspólpracownik TVP), Bogdana

Rymanowskiego (TVN) oraz Cezarego Gmyza (Rzeczpospolita) oraz o fakcie

przekazania przez prokurature stenogramów rozmów pomiedzy wymienionymi

dziennikarzami pelnomocnikowi procesowemu wiceszefa Agencji Bezpieczenstwa

Wewnetrznego dowiedzialem sie w piatek - 16 pazdziernika br. Wtedy to (w

godzinach popoludniowych), droga elektroniczna, pytania w tej sprawie skierowal

do mnie red. Cezary Gmyz. Natychmiast po zapoznaniu sie z trescia jego

wiadomosci podjalem decyzje o przekazaniu sprawy Prokuratorowi Krajowemu -

Edwardowi Zalewskiemu w celu jej analizy oraz podjeciu stosownych dzialan.

Moje polecenie trafilo do Prokuratury Krajowej jeszcze tego samego dnia,

czyli w piatek - 16 pazdziernika.
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Prokuratura Krajowa, w ramach nadzoru sluzbowego, bada prawidlowosc

podejmowanych przez Prokurature Apelacyjna w Warszawie decyzji, m.m. decyzji o

udostepnieniu pelnomocnikowi procesowemu stenogramów nagranych rozmów.

Zbada takze przebieg calej sprawy. Wyniki tej kontroli poznamy

najprawdopodobniej juz na poczatku przyszlego tygodnia. Ponadto, Prokuratura

Apelacyjna w Poznaniu zajmie sie skierowanym do mnie pismem red. Cezarego

Gmyza, które Prokurator Krajowy uznal za zawiadomienie o mozliwosci

popelnienia przestepstwa.

Mam nadzieje, ze podjete przeze mnie oraz Prokurature Krajowa kroki

utwierdzaja Panstwa w przekonaniu, ze wyjasnienie tej sprawy traktujemy powaznie

i priorytetowo.

Doglebne zbadanie opisywanych przez Panstwa kolegów - dziennikarzy

zdarzen jest obecnie dla mnie niezwykle wazne. Zdaje sobie bowiem sprawe z

miejsca i roli mediów w demokracji. Panstwa praca i misja jaka pelnicie zawsze

spotykac sie bedzie z moim szacunkiem i podziwem.
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